
REFERAT 

SKOLEBESTYRELSESMØDE PÅ ROLIGHEDSSKOLEN 

Tirsdag den 19. marts 2024 kl. 16-18  

Forældrerepræsentanter: 

Michael Riber Jørgensen, Peter Musgaard Sauer og Martin Birk Eriksen 

 

Personale-repræsentanter:  

Susanne Børsting og Pia Vendelbo 

 

Ledelses-repræsentanter: 

Birgit Lundmark Larsen og Lena Skovborg  

 

Elevråds-repræsentanter:  

Christian Hvass 6.b 

 

Afbud: 

Jonas Heidemann 6.a 

Jesper Kristoffersen, Anne Søndergaard, Morten Hvass Markusen og Laila Bak 

 

DAGSORDEN BESLUTNING 

1. 
Godkendelse af referat fra 

sidste møde. 
Godkendt 

2. Orientering fra:  

 • Formanden  
Der har siden sidste skolebestyrelsesmøde været dialogmøde afholdt på Sen-
nels Skole. På mødet var der blandt andet fokus på processen omkring special-
undervisningsområdet og elevernes brug af skærm og mobiler i skoletiden. 

 • Elevråd 

Elevrådet har været dommere i plakatkonkurrencen i forbindelse med indsats-
området ”Det gode sprog” 
Elevrådet har haft en stand til skolefesten, hvor der blev solgt knæklys 
Elevrådet har gang i en undersøgelse hvor alle klasser kan komme med ønsker 
til morgensange. 
Der planlægges en afslutning på skoleåret for elevrådets medlemmer. 

 • Ledelsen 

Emneuge og skolefesten i Rolighedsafdelingen var en stor succes. Skuespillet 
opført af 6. årgang var supergodt. Vi håber, at mange forældre vil bruge tid på 
at udfylde den udsendte evaluering. 
 
Skoleintro pr. 1. april: 

• Almen – her starter 50 elever 

• Østermølle – her starter 4 elever – derfor er der ansat 4 personaler til 
at varetage opgaven. På næste pæd. råd i Østermølle er der fokus på 
forandringerne i elevgruppen.  
 

Skolestartere pr. 1.  august: 

• Rolighedssklasserne – her starter 8 elever, mens 4/5 elever går ud af 
skolen. 

• Østermølle - her starter 7 elever, mens 8 elever går ud af skolen. 



o  • Rolighedsafdelingen 
I sidste uge var der emneuge og skolefest – det giver et opbrud i hverdagen. 
Det er givtigt for alle elever, at få nye venner på tværs af klasser og årgange. 

 • Østermølle 
Der er gang i planlægningen af det kommende skoleår – der er har været af-
holdt dialogmøder og der er pæd. råd på torsdag. Efter påske er der elevforde-
ling, hvor man sammensætter klasserne for til kommende skoleår.  

 • SFO 
Gitte deltager på næste skolebestyrelsesmøde, hvor vi ser på Mål- og indholds-

beskrivelse for SFO’en. 

3. 

Fra årshjul:  

Vi lægger sidste hånd på 
Princip for skolefritidsordnin-
gens virksomhed. 

Godkendelse udskudt til næste møde. 

4. 

Fra årshjul:  
Arbejde med Princip for in-
klusion. 
Se forslag og inspiration her: 
https://www.inklusions-
klar.dk/artikel/princip-inklu-
sion 

Forslag udarbejdet og på næste bestyrelsesmøde lægges sidste hånd på 
princippet.  
Forslag til princip udsendes med referat. 

5. 
Fra årshjul:  
Budgetopfølgning 

Der er blevet overført kr. 1.500.000 i overskud fra 2023.  
Pengene bruges til nyindkøb og renovering på skolen. Hvad der prioriteres, har 
været i høring alle personaler og efterfølgende prioriteret i MED og af ledelsen. 
1. prioritet i 2024 er renovering af madkundskab.  

6. Skolebestyrelsesvalg 

 
Der er heldigvis flere forældre, som har tilkendegivet at de vil opstille til det 
kommende skolebestyrelsesvalg – se nedenstående list 

 
1. Marie Guld - Malthe 1b + Lauge Intro 
2. Simone Majdecki - Clara Intro 
3. Morten - genvalg 
4. Simone Gregersen - Marco Intro 
5. Anders Kjær - Hugo og Bertram Intro 
6. ØM? Martin undersøger 
7. ? 
8. Suppleant - ? 
9. Suppleant - ? 

 
Der arbejdes fortsat på at finde forældre, som vil tage del i arbejdet i skolebe-
styrelsen. 

7. Eventuelt Intet 

 Punkter til næste møde Intet 

   

Datoer for kommende møder 
30. april kl. 16-18 
28. maj kl. 16-18 
18. juni kl. 16-18 
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